
         Meland kommune 
 

 

 

Møteprotokoll 
for 

Formannskapet 
 
Møtedato: 14.06.2017 
Møtestad: Møterom 3 
Møtetid: 14.00 - 14.40 
 
Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv. 
 
Medlemmene var innkalla i skriv dat. 06.06.17. 
 
Silje Ingelin Sæterstøl kom kl. 14:15. 
Ved opprop var 6 medlemmer til stades, møtande varafolk medrekna. 
 
Av 7 medlemmer var 6 til stades ved handsaming av sak 75 -77. 
Av 7 medlemmer var 7 til stades ved handsaming av sak 78 - 80. 
 
 

Møtedeltakarar Parti Rolle 

Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar 

Anne Grete Eide AP Medlem 

Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem 

Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem 

Thomas H. Wallem H Varamedlem 

Henriette Fennelly FrP Varamedlem 

Sølvi Norunn Knudsen SP Varamedlem 

  

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti 

Nils Marton Aadland H 

Per Kristian Holmetun SP 

Sigmund Larsen FrP 

 

 
Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Martin W. Kulild, personal- og organisasjonssjef  
Kari Anne Iversen og sektorsjef tekniske Anny Bastesen. 
 
Protokollførar: Randi Hilland 
 

15. juni 2017 
 
 

Øyvind H. Oddekalv 
Ordførar 

 
Randi Hilland 
konsulent 
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

75/2017 Godkjenning av innkalling og sakliste 

76/2017 Godkjenning av møtebok 

77/2017 Referatsaker 

78/2017 Alternative lokale for Meland bibliotek, frivilligsentralen og kulturadministrasjonen 

79/2017 Framlegg til vedtak, utvida plangrense og revisjon av planprogram 

80/2017 Aktuelle saker 
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75/2017: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 
14.06.2017 FORMANNSKAPET 
 
I slutten av møtet vart det vedteke å opprette ekstrasak "aktuell saker".  

 
FS - 75/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

76/2017: Godkjenning av møtebok 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Møtebok frå møte 31.05.17 vert godkjent." 

 
14.06.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 76/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
"Møtebok frå møte 31.05.17 vert godkjent." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

77/2017: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Meldinga vert teken til orientering." 

 
14.06.2017 FORMANNSKAPET 
 
Marit Jøssang stilte spørsmål om skriv nr. 1.  
Rådmannen svarte på spørsmålet. Det vart vedteke å sende til formannskapet vedlegget frå 
Fylkesmannen på e-post, grunna at ein del av teksten var uleseleg. 

 
FS - 77/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
"Meldinga vert teken til orientering." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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78/2017: Alternative lokale for Meland bibliotek, frivilligsentralen og 
kulturadministrasjonen 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Formannskapet tar saka til orientering» 

 

 
14.06.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 78/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
«Formannskapet tar saka til orientering» 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

79/2017: Framlegg til vedtak, utvida plangrense og revisjon av planprogram 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret i Meland godkjenner framlegget til utvida plangrense og revidert planprogram 
for Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Vedtaket er heimla i plan- og bygningslova § 4-1 samt 
forskrift om konsekvensutgreiing § 6.» 

 

 
14.06.2017 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 79/2017 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
«Kommunestyret i Meland godkjenner framlegget til utvida plangrense og revidert planprogram for 
Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Vedtaket er heimla i plan- og bygningslova § 4-1 samt forskrift 
om konsekvensutgreiing § 6.» 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

80/2017: Aktuelle saker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Orienteringane vert tekne til vitande." 
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14.06.2017 FORMANNSKAPET 
 
I førre møte i formannskapet stilte Anne Grete Eide spørsmål om kva det vil koste å utvide 
symjetilbodet for elevar ved Vestbygd skule.  
 
Kari Anne Iversen svarte at totalsummen for dette vert ca 168 000 kr (bemanning og skyss).   
 
Framlegg til vedtak: 
Formannskapet ber rådmannen sjå kva utvida symjeundervisning for alle skulane vil koste, og vil 
kome tilbake til dette i budsjettprosessen. 

Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

 
FS - 81/2017 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Formannskapet ber rådmannen sjå kva utvida symjeundervisning for alle skulane vil koste, og vil 
kome tilbake til dette i budsjettprosessen. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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